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Pöytäkirja Porin kaupunginhallituksen ko-

kouksesta, joka pidettiin kaupungintalol-

la maanantaina joulukuun 12. päivänä 1983

alkaen kello 9.00 ja päättyen kello 15.25.

Saapuvilla olivat kaupunginhallituksen pu-

heenjohtaja rehtori Timo Koivisto sekä

kaupunginhallituksen jäsenet laitosmies

Vieno Kallio, apulaistoimistosihteeri Rai-

ja Parkkali, pankinjohtaja Simo Viljanen,

metsänhoitaja Juhani Kause, varatuomari

Erkki Järvenpää, tarkastuspäällikkö Leevi

Mäkelä, toimistonhoitaja Raila Aho ja sata-

mavalvoja Kelpo Gröndahl.

Lisäksi olivat saapuvilla kaupunginvaltuus-

ton puheenjohtaja ylipostimies Eero Grön-

roos, I varapuheenjohtaja varatuomari Mat-

ti Pelttari, II varapuheenjohtaja kansan-

edustaja Timo Laaksonen, kaupunginjohtaja

Martti Sinisalmi, teknillinen apulaiskau-

punginjohtaja Ylermi Säteri, sosiaali- ja

sivistystoimen apulaiskaupunginjohtaja Mik-

ko Savela, asunto- ja kiinteistötoimen apu-

laiskaupunginjohtaja Leo Marmio, kaupun-

ginsihteeri Markku Andersson, vt. talous-

arviopäällikkö Ari Seikkula, kaupunginlaki-

mies Aulis Laaksonen, III kaupunginsihtee-

ri Olli Juusela ja II kaupunginsihteeri

Kaj Kainulainen.

Puheenjohtajana toimi rehtori Timo Koivis-

to ja pöytäkirjan laati II kaupunginsih-

teeri Kaj Kainulainen.

Esityslista nro 98 otettiin tämän pöytä-

kirjan yleisliitteeksi. Kun kokous oli to-
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1518 §

\^ 3493 a) §

Suomen Asianajajaliiton Satakunnan osaston vastaanotto
A10/34/83

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:
Asia nro 9

KH päätti, että Tapio Furuholmin kirje ei anna aihetta toimen-
piteisiin.

\J 3494 §

Herralahden Lämpö Oy:n yhtiökokous
154 D

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:

Asia nro 10

KH päätti valita III kaupunginsihteeri Olli Juuselan edustajak-
seen Herralahden Lämpö Oy:n yhtiökokoukseen 12.12.1983 evästyk-
sin, että entinen edustaja yht'ion hal'lituksessa .valittaisiin
uudelleen.

-^ 3495 §

Työloma-anomus, Leena Harhaluoma

135/385/83

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:
Asia nro 11

KH päätti myöntää toimistovirkailija Leena Harhaluomalle palka-
tonta työlomaa ajalle 1.1. - 31.5.1984.

-^ 3496 §

Vuosittaiset juhlatraditiot sodissa kaatunei t ten haudo i11 a
A9/1683/83
^^/^/3/S-^

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:
Asia nro 12

Laitosmies Kallio ehdotti, että kynttilät hankittaisiin hankin-
tatoimiston kautta yhteishankintana.

Tarkastuspäällikkö Mäkelä ehdotti, että täsmennettäisiin sodis-
sa kaatuneita siten, että kaikki sodissa kaatuneet huomioitai-
siin. Lisäksi tarkastuspäällikkö Mäkelä ehdotti, että kulttuuri-

m

J^/

lautakunta toimisi neuvottelukuntana.

Toimistonhoitaja Aho ilmoitti kannattavansa tarkasi
Mäkelän tekemää ehdotusta.

Metsänhoitaja Kause ilmoitti kannattavansa esitysl:
kaupunginjohtajan päätösehdotusta.

KH päätti

myöntää vuoden 1984 käyttövarausmäärärahoistaan
takunnalle 5 000 markan määrärahan käytettäväks

tuneitten hautojen kynttilöiden hankintaan ja k
teiden vuokriin. KH totesi, että sodissa kaatun

laajassa merkityksessä.

velvoittaa kulttuurilautakunnan huolehtimaan em
kokouksen osanottajien kirjeessä esitetyn pysyv
toimikunnan kokoamisesta ja sen toiminnan käynn

sittain sekä

kehottaa kulttuurilautakuntaa nimeämään järjest

taan edustajansa.

Lisäksi KH päätti, että kynttilät hankitaan normac
menettelyn kautta.

^ 3497 §

'Valtuutettu Ilmari Rämön ym. aloite oh.ieiden antai
mukaisen kohtelun takaamiseksi kaupungin palveluk:
kuulovammai s i11 e

Al/301/83

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:

Asia nro 13

KH päätti saattaa edellä olevan selvityksen KV:n
sena valtuustoaloitteeseen.

l.
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\i 3493 a) §

Suomen Asianaja.laliiton Satakunnan oRqston vastaanotto
A10/34/83

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:
Asia nro 9

KH päätti, että Tapio Furuholmin kirje ei anna aihetta toimen-

L/ 3494 §

Herralahden Lämpö Oy:n yhtiökokous
154 D

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:
Asia nro 10

KH päätti valita III kaupunginsihteeri Olli Juuselan edustajak-
seen Herralahden Lämpö Oy:n yhtiökokoukseen 12.12.1983 evästyk-
sin, että entinen edustaa yhtiön hal-lituksessa,valittaisiin"

~^> 3495 §

Työ l oma-anomus, Leena Harhaluoma
135/385/83

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:
Asia nro 11

KH päätti myöntää toimistovirkailija Leena Harhaluomalle palka-

^ 3496 §

Vuosittaiset juhlatraditiot sodissa kaatuneitten haudoilla
A9/1683/83
^//9/3/0

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:
Asia nro 12

Laitosmies Kallio ehdotti, että kynttilät hankittaisiin hankin-
tatoimiston kautta yhteishankintana.

Tarkastuspäällikkö Mäkelä ehdotti, että täsmennettäisiin sodis-
^kaatuneita siten, että kaikki sodissa kaatuneet huomioitai-
slln. Lisäksi tarkastuspäällikkö Mäkelä ehdotti,-että"kulttuuri-
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lautakunta toimisi neuvottelukuntana.

Toimistonhoitaja Aho ilmoitti kannattavansa tarkastuspäällikkö
Mäkelän tekemää ehdotusta.

Metsänhoitaja Kause ilmoitti kannattavansa esityslistalla olevaa
kaupunginjohtajan päätösehdotusta.

KH päätti

myöntää vuoden 1984 käyttövarausmäärärahoistaan kulttuurilau-
takunnalle 5 000 markan määrärahan käytettäväksi sodissa kaa-
tuneitten hautojen kynttilöiden hankintaan ja kovaäänislait-
teiden vuokriin. KH totesi, että sodissa kaatuneet käsitetään
laajassa merkityksessä.

velvoittaa kulttuurilautakunnan huolehtimaan em. neuvottelu-
kokouksen osanottajien kirjeessä esitetyn pysyvän järjestely-
toimikunnan kokoamisesta ja sen toiminnan käynnistämisestä vuo-
sittain seka

kehottaa kulttuurilautakuntaa nimeämään järjestelytoimikun-
taan edustajansa.

Lisäksi KH päätti, että kynttilät hankitaan normaalin hankinta-
menettelyn kautta.

^ 3497 §

Valtuutettu Ilmari Rämön ym. aloite ohjeiden antamisesta oikeuden-
mukaisen kohtelun takaamiseksi kaupungin palvelukseen pyrkiville
kuulovammaisille

Al/301/83

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:
Asia nro 13

KH päätti saattaa edellä olevan selvityksen KV:n tietoon vastauk-
sena valtuustoaloitteeseen.
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Nro 12

VUOSITTAISET JUHLATRADTTIOT SODISSA KAATUNEITTEN HAUDOILLA
A9/1683/83/VS

Kaupungintalossa 25.10.1983 pidetyn neuvottelutilaisuuden .ia
osanottajat esittävät kirjeessään 8.11.1983 seuraavaa:

'Viime vuosina.on mm. sanomalehtien yleisönosaston
kirjoituksissa hyvin ikävällä tavalla arvosteltu it-
senäisyyspäivän ja kaatuneitten muistopäivän viettoon
liittyviä järjestelyjä Porin Kirkkopuiston sankarihau-
doilla, ja arvostelu on kohdistunut myös Porin kaupun-
kia vastaan.

Kaupungintalossa pidettiin 25.10.1983 neuvottelutilai-
suus, jonka tarkoituksena oli etsiä keinoja em. epä-
kohtien korjaamiseksi ja niiksi käytännön järjeste-
lyiksi, joita Kirkkopuiston ja myös muilla sankarihau-
doilla olisi noudatettava itsenäisyyspäivän ja kaatu-
nei.den muistopäivän tilaisuuksissa sekä jouluaattona.

Neuvottelutilaisuuteen osallistuivat: Porin Sotavete-
raanit ry:stä paikallisjohtaja Eero Karra ja toimin-
nan johtaja Erkki Vyyryläinen, Porin Rintamaveteraanit
ry:stä metsätyönjohtaja Erkki Rinne, Sotainvalidien
Veljesliiton Porin osastosta sosiaalineuvos A. V. Hon-
kasalo. Porin ja Satakunnan Rintamanaiset ry:stä ter-
veydenhoitaja Edit Pasila, Porin seurakunnista kirkko-
valtuuston puheenjohtaja, komisario Maunu Kohijoki,
hallintojohtaja Osmo Kauppinen ja seurakuntaneuvos
Paavo Yrjölä, Porin varuskunnasta luutnantti Teppo
Lehto, kulttuurilautakunnasta kulttuurisihteeri Sulo
A. Savo ja kaupunginkansliasta apulaiskaupunginsihtee-
ri Viljo Syrjälä.

Neuvotteluissa todettiin, että järjestelyjen moitteet-
toman sujumisen kannalta on tärkeää, että on olemassa
järjestelytoimikunta, joka keskitetysti huolehtii kai-
kista järjestelyistä ja laatii tarvittavat ohjelmat.
Lisäksi todettiin, että järjestelyt eivät saa olla
kiinni rahasta, koska niin pienistä summista on vuo-
sittain kysymys. Rahaa tarvitaan hautakynttilöihin ja
kovaäänislaitteiden vuokriin yhteensä n. 5.000 mark-
kaa vuodessa.

Neuvottelun tuloksena sovittiin, että kulttuurilauta-
kunta ottaisi kootakseen pysyvän järjestelytoimikunnan,
johon paikalliset veteraanijärjestöt, sotainvalidit,
kaatuneiden omaiset. Porin seurakunnat ja Porin varus-
kunta nimeäisivät edustajansa. Kulttuurisihteeri toi-
misi toimikunnan sihteerinä ja sen työn käynnistäjänä

vuosittain, j'a toimikunta tulisi huolehtimaan itsenäi-
syyspäivän ja kaatuneiden muistopäivän tilaisuuksien
sekä jouluaaton järjestelyistä kaikilla Porin sankari-
haudoilla. Toimikunta suorittaisi tehtävänsä ilman
palkkiota.
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Tähän saakka jouluaaton ja itse
Porin sankarihaudoille on saatu
varoilla. Koska ensi vuoden kaa
Itsenäisyyspäivän js jouluaaton
ai. kaupungin ensi vuoden talous
osoitettu varoja, ja jotta myös
rat ko. tarkoitusta varten olis
niin allekirjoittaneet neuvotte
esittävät kunnioittavasti neuvo
tamina, että kaupunginhallitus

- myöntäisi vuoden 1984 käyttöv
kulttuurilautakunnalle 5.000
tettäväksi sankarihautojen V^
ja kovaäänislaitteiden vuokri

- varaisi seuraavien vuosien ta
rilautakunnalle erillisen 5.C
em. tarkoitukseen

velvoittaisi kulttuurilautaku
la esitetyn pysyvän järjeste]
sesta ja sen toiminnan käynni

Kulttuurilautakunta esittää kirje

raavaa:

Kulttuurilautakunta on kokoukse;
päättänyt esittää pyydettynä lai

Juhlatraditiossa sodissa kaatuni
ole ollut kaupungin osalta selv;
Eräin osin asiaa on hoitanut ka<
(seppelten lasku Itsenäisyyspä!'
kulttuuri lautakunta (Itsenäisyy;
ja eräin osin myös kansalaisjär,
lasku ja kynttilöiden sytyttämii
muistopäivänä, Itsenäisyyspäivät

On selvää, että kaupungin tulee
kana tapahtumissa, joita järjes-
neitten muiston kunnioittamisek;
esittämä järjestelytoimi kun tämä.
täntöä. Vastuu toiminnasta siir-
kunnalle, mutta myös kansalaisj;
kuin veteraaniyhdistykset, sota:
seurakunnat ja varuskunta ovat \
lyjä toteuttamassa.

Kulttuurilautakunta on valmis ke
esittämän pysyvän toimikunnan j c
teeriksi ja työn käynnistäjiksi
sekä kolme luottamusmiestään. T^
mainitut järjestöt, seurakunnat
kaupunginhallitus nimennevät omi
Kaupunginhallituksen ja kulttuui
jille tulisi maksaa palkkiosäänr
palkkj ot.
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Nro 12

YUQSITTAISET_JUHLATRADITIOT SODISSA KAATUNEITTEN HAUDOILLA
A9/1683/83/VS

Kaupungintalossa 25.10.1983 pidetyn neuvottelutilaisuuden
osanottajat esittävät kirjeessään 8.11.1983 seuraavaa:

I.

\

Viime vuosina,on mm. sanomalehtien yleisönosaston
kirjoituksissa hyvin ikävällä tavalla arvosteltu it-
senäisyyspäivän ja kaatuneitten muistopäivän viettoon
liittyviä järjestelyjä Porin Kirkkopuiston sankarihau-
doilla, ja arvostelu on kohdistunut myös Porin kaupun-
kia vastaan.

Kaupungintalossa pidettiin 25.10.1983 neuvottelutilai-
suus, jonka tarkoituksena oli etsiä keinoja em. epä-
kohtien korjaamiseksi ja niiksi käytännön järjeste-
lyiksi, joita Kirkkopuiston ja myös muilla sankarihau-
doilla olisi noudatettava itsenäisyyspäivän ja kaatu-
nei.den muistopäivän tilaisuuksissa sekä jouluaattona.

Neuvottelutilaisuuteen osallistuivat: Porin Sotavete-
raanit ry:stä paikallisjohtaja Eero Karra ja toimin-
nan johtaja Erkki Vyyryläinen, Porin Rintamaveteraanit
ry:stä metsätyönjohtaja Erkki Rinne, Sotainvalidien
Veljesliiton Porin osastosta sosiaalineuvos A. V. Hon-
kasalo, Porin ja Satakunnan Rintamanaiset ry:stä ter-
veydenhoitaja Edit Pasila, Porin seurakunnista kirkko-
valtuuston puheenjohtaja, komisario Maunu Kohijoki,
hallintojohtaja Osmo Kauppinen ja seurakuntaneuvos
Paavo Yrjölä, Porin varuskunnasta luutnantti Teppo
Lehto, kulttuurilautakunnasta kulttuurisihteeri Sulo
A. Savo ja kaupunginkansliasta apulaiskaupunginsihtee-
ri Viljo Syrjälä.

Neuvotteluissa todettiin, että järjestelyjen moitteet-
toman sujumisen kannalta on tärkeää, että on olemassa
jarjestelytoimikunta, joka keskitetysti huolehtii kai-
kista järjestelyistä ja laatii tarvittavat ohjelmat.
Lisäksi todettiin, että järjestelyt eivät saa olla
kiinni rahasta, koska niin pienistä summista on vuo-
sittain kysymys. Rahaa tarvitaan hautakynttilöihin ja
kovaäänislaitteiden vuokriin yhteensä n. 5.000 mark-
kaa vuodessa.

Neuvottelun tuloksena sovittiin, että kulttuurilauta-
kunta ottaisi kootakseen pysyvän järjestelytoimikunnan,
johon paikalliset veteraanijärjestöt, sotainvalidit,
kaatuneiden omaiset. Porin seurakunnat ja Porin varus-
kunta nimeäisivät edustajansa. Kulttuurisihteeri toi-
misi toimikunnan sihteerinä ja sen työn käynnistäjänä

vuosittain, j'a toimikunta tulisi huolehtimaan itsenäi-
syyspäivän ja kaatuneiden muistopäivän tilaisuuksien
sekä jouluaaton järjestelyistä kaikilla Porin sankari-
haudoilla. Toimikunta suorittaisi tehtävänsä ilman
palkkiota.
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Tähän saakka jouluaaton ja ifcsenäisyyspäivän kynttilät
Porin sankarihaudoille on saatu hankituiksi kerätyillä
varoilla. Koska ensi vuoden kaatuneiden muistopäivän,
itsenäisyyspäivän ja jouluaaton järjestelyjä varten
oi. kaupungi.n ensi vuoden tzilousarviossa ole erikseen
osoitefctu varoja, ja jotta myös tulevina vuosina va-
rat ko. tarkoitusta varten olisivat talousarviossa,
niin allekirjoittaneet neuvotteluun osallistuneet
esittävät kunnioittavasti neuvottelukokouksen valtuut-
tamina, että kaupunginhallitus

- myöntäisi vuoden 1984 käyttövarausmäärärahoistaan
kulttuurilautakunnalle 5.000 markan määrärahan käy-
tettäväksi sankarihautojen I^ntfcilöiden hankintaan
ja kovaäänislaitteiden vuokriin

- varaisi seuraavien vuosien talousarvioihin kulttuu-
rilautakunnalle erillisen 5.000 markan määrärahan
em. tarkoitukseen

velvoittaisi kulttuurilautakunnan huolehtimaan edel-
la esitetyn pysyvän järjestelytoimikunnan kokoami-
sesta ja sen toiminnan käynnistämisestä vuosittain.-r

Kulttuurilautakunta esittää kirjeessään 25.11.1983 seu-
raavaa:

Kulttuurilautakunta on kokouksessaai; 23.11.1983
päättänyt esittää pyydettynä lausuntona seuraavaa:

Juhlatraditiossa sodissa kaatuneitten haudoilla ei
ole ollut kaupungin osalta selvää järjestelmää.
Eräin osin asiaa on hoitanut kaupunginhallitus
(seppelten lasku Itsenäisyyspäivänä) eräin osin
kulttuurilautakunta (Itsenäisyyspäivän jär,je&t--. lyt)
ja eräin osin myös kansalaisjärjestöt ( seppeltf-'-;
lasku ja kynttilöiden sytyttäminen kaatuneitten
muistopäivänä, Itsenäisyyspäivänä ja jouluaattona).

On selvää, että kaupungin tulee olla edelleen mu-
kana tapahtumissa, joita järjestetään sodissa kaatu-
neitten muiston kunnioittamiseksi. Työryhmän nyt
esittämä järjestelytoimikuntamalli selventää käy-
fcäntöä. Vastuu toiminnasta siirtyy kulttuurilauta-
kunnalle, mutta myös kansalaisjärjestöt, sellaiset
kuin veteraaniyhdistykset, sotainvalidit jne, sekä
seurakunnat ja varuskunta ovat käytännön järjeste-
lyjä toteuttamassa.

Kulttuurilautakunta on valmis kokoamaan työryhmän
esittämän pysyvän toimikunnan ja nimeämään sen sih-
teeriksi ja työn käynnistäjiksi kulttuurisihteerin
sekä kolme luottamusmiestään. Työryhmän ehdotuksessa
mainitut järjestöt, seurakunnat ja varuskunta sekä
kaupunginhallitus nimennevät omat edustajansa.
Kaupunginhallituksen ja kulttuurilautakunnan edusta-
jille tulisi maksaa palkkiosäännön mukaiset kokous-
palkkj ot.
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Kj 18

Kulttuurilautakunta yhtyy työryhmän esityksiin ta-
l ouden ,j är.1 e ste lykysy.^y ki-, i ssä. -''

Kj: KH päättänee

- myöntää vuoden 1984 käyttövarausmäärärahoistaan kulttuuri-
lautakunnalle 5 000 markan määrärahan käytettäväksi sodissa
kaatuneitten hautojen kynttilöiden hankintaan ja kovaäänis-
laitteiden vuokriin
-velvoittaa kulttuurilautakunnan huolehtimaan em. neuvottelu-
kokouksen osanottajien kirjeessä esitetyn pysyvän järjestely-
toimikunnan kokoamisesta ja sen toiminnan käynnistämisestä vuo-
sittain sekä

-kehottaa kulttuurilautakuntaa nimeämään järjestelytoimikuntaan
edustajansa.

Nro 13

VALTUUTETTU ILMARI _RÄMÖN YM. ALOITE OHJEIDEN ANTAMISESTA OIKEU-
DENMUKAISEN KOHTELUN TAKAAMISEKSI KAUPUNGIN PALVELUKSEEN PYRKI-
YI_LLE KUULOVAMMAISILLE
A1/301/83/VS

Ote henkilöstölautakunnan 23.11.1983 pidetyn kokouksen pöytäkir-
jasta, 2^9 § on seuraava:

8EAUSUNNON ANTAMINEN KAUPtfNGINVALTUUTETTU ILMARI RÄMÖN YM.
iALOITTEESEEN OIKEUDENMUKAISFN KOHTELUN TAKAAMISEKSI KAUPUNGIN
^PALVELUKSEEN PYRKIVILLE KUULOVAMMAISILLE

m^:- •

Valtuutettu Ilmari Rämön ym. tiedustelu 14.2.1983:
Porin kaupunginvaltuustolle

Kuurous on luonteeltaan sellainen vasuna, Bttä s» suurBSti vaikeuttaa perus- ja
jatko-opintoja. Niinpä voidaan sanoa, että kuuro, joka on »uorittanut tietyn
tutkinnon, esla. ylioppilastutkinnon, todennäköisesti on joko PalJon
iahjakkaaapi tai paljon tar*tokl;aa^)i kuin vastaavan tutkinnon Mlloi1^
arvosdnoilla suorittanut kuuleva iha-'nef». Tästä huolinatta näyttää »ilta»
kuulovAte^isia tYöhonottotxlantB^ss* vierokiutaan silloinkin, kun ky<«<»M
•xillAirwi t'y-o, jani,A hoit»Axw *A ».vxilo •l ols vAlttUdtön «öellY^y^
kuulon puut» jo sinan»* on vaikea taakka, ei tilannetta enää »ai»i p»hen^n
•iinkiianlaisella ayrjinnällä yhteiskunnan taholta vaan päin vaatoln v*^'1*^*
pitäisi suosi* «Illoin, kun valtio ja kunnat palkkaavt ltMllB^
tyäntakijöitk, varsinkin jos va—a on laadultaan B«llain»n» •fctBi
todfinäköis^itl huononna työkyvyn ennustatta. Näin Nmetttlfillä
näyttid hyvää wlaerkki.i yksityi»llle työnantajlir.

¥' fil.''^.l &
i 'S''^i V-

Edelläesitetyn johdosta ja kaupunginvaltuuston työjärjestyktin l
(ne allekirjoittan—t kaupunginvaltuutetut witaaaw, BttA kl
antaisi ori hallintokunnilla ohjwt, jotka talcisivat oikaudent
niillä kuulova—aitlll», jotka vstadas pyrkivät kaupungin palvi

) päätösesitys:
PH

;>'
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Lausuntonaan kaupunginhallitukselle ja valtuu
henkilöstölautakunta todennee kauo . Vr-.ilt. Ilma
ym. aloitteeseen, ettd kaupunginhallitus anta
seuraavan ohjeen asiasta.hallintokunnille:

Kaupunginhallitus on omalta osaltaan pyrkinyt
tamaan vammaisten työhön sijoittumista si joit
työllisyysvaroin ns. erityistyöllistettävia.
kaupungin.henkilökuntaa palkattaessa ei ole t
vammaisten syrjimistapauksia. Päinvastoin er
taoauksissa kaupungin elimet ovat toinineet a
sesti vammaisen henkilön työllistdmiseksi kau
organisaatiossa. On kuitenkin edelleen tarve
korostaa, että valittaessa henkilökuntaa kaup
virkoihin ja. toimiin tulisi vamma.iset asettaa
arvoiseen ase-naan muiden hakijoiden kanssa, m
vammasta ei ole selvc-.ä haittaa tehtävien hoit

Henkilöstölautakunta hyväksyi päätösesityksen
yksimielisesti.

Kj: KH päättäänee saattaa edelläolevan selvityksen KV:n
toon vastauksena valtuustoaloitteeseen.

Nro 14

KAUPUNGINHALLITUKSEN MÄÄRÄRAHAT
AS.

Talousarvioluvun O 04 (kaupunginhallitus) eräille määrä
le on ilmennyt seuraavat ylitystarpeet:

Ylitystä
mk

200 00001

'"

Palkat

Erilliskorvauksia on jouduttu
suorittamaan arvioitua enemmän.
Nämä sisältävät KH:n järjestä-
mien tilaisuuteien palkkioita.
Myös luottamushenkilöiden an-
sionmenetyskorvauksia on suo-
ritettu arvioitua enemmän. Li-
saksi ylitystarvetta aihe>-1tta-
vat palkankorotukset.
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